
 PROTOKÓŁ Nr XXXI/10 
  Z SESJI RADY GMINY OSTROWICE  

w  dniu 27 września  2010  r. 

 
Punkt 1. Otwarcie sesji, powitanie i stwierdzenie quorum. 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Bany o godz. 10

00 
otworzył XXXI Sesję Rady Gminy 

 i po powitaniu radnych, sołtysów i gości  oświadczył, iż zgodnie z listą obecności,  w Sesji  uczestniczy    
14 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał – listy 

obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości  stanowią kolejno załączniki nr:  1, 2 i 3   do 

niniejszego protokołu. Ponadto w Sesji uczestniczyli:  Wójt Gminy Wacław Micewski, Sekretarz Gminy 

Janina Januszkiewicz i Skarbnik Gminy Krystyna Kamińska, Dyrektorzy Szkół oraz  pracownicy Urzędu  

i mieszkańcy gminy.  

 

Punkt 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Roman Bany przedstawił porządek obrad XXX Sesji: 

  1.   Otwarcie sesji, powitanie i stwierdzenie quorum. 

  2.   Przedstawienie porządku obrad. 

  3.   Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

  4    Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

  5.   Informacja z działalności Komisji Rady w okresie między sesjami. 

  6.   Pytania i wnioski 

  7.    Podjęcie uchwał  w sprawie: 

1) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej;; 

2) rozpatrzenia informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2010 r; 

3) zmian w budżecie gminy na 2010 rok;  

4) przystąpienia Gminy Ostrowice do realizacji projektu pn. „Nowoczesna gospodyni w Bornem 

cuda uczyni” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 2013; 

5) zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność gminy Ostrowice; 

6) przystąpienia Gminy Ostrowice do projektu: „Stworzenie Powiatowego Systemu Informacji 

Turystycznej” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Poddziałania 5.1.2 

„Regionalny system informacji turystycznej oraz rozwój produktów turystycznych”;  

7) przystąpienia do realizacji wspólnego projektu dotyczącego wykonania remontu drogi 

powiatowej nr 1962 Z Ostrowice –Złocieniec; 

8) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy; 

9) w sprawie szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami działalności pożytku 

publicznego lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

Ustawy projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności 

statutowej tych organizacji;  

8.   Wolne głosy, komunikaty. 

9.   Zamknięcie sesji.   

 

Zmiana porządku obrad: 

Wprowadzono pod obrady w pkt VII. 10 dodatkowy projekt uchwały: w sprawie zaciągnięcia 

kredytu na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań oraz na sfinansowanie planowanego 

deficytu budżetu gminy występującego w 2010 roku.  

Głosowanie nad zmianą w porządku obrad przedstawia się następująco: 

Za przyjęciem zmiany porządku obrad głosowało 14  radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Gminy  stwierdził przyjęcie zmienionego porządku obrad. 

 Punkt 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 



Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z poprzedniej sesji był wyłożony do wglądu 

radnych w biurze Rady Gminy i radni nie wnieśli do niego uwag, w związku z czym zaproponował 

przyjęcie protokołu bez odczytywania. 

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji bez odczytywania głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie protokołu z Sesji XXX, która odbyła się  

08.07.2010 r., bez odczytywania. Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

 Punkt  4. Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

 Wójt Gminy Wacław Micewski przedstawił informację ze swojej działalności w okresie między 

sesjami.  

Wójt Gminy poinformował, że  

- odbyło się posiedzenie powiatowej rady zatrudnienia, na którym omówiono aktywne formy 

zwalczania bezrobocia m.in. staże zawodowe; 

-Gmina była współorganizatorem rocznicy Muzeum PGR; 

- odbyło  się uroczyste wodowanie łodzi OSP Ostrowice, sfinansowanej przez Komendę Główną oraz 

Wojewódzki i Krajowy zarząd OSP. Jest to łódź ratownicza, z której korzystać będzie w sezonie  WOPR 

a po sezonie jednostki straży pożarnej; 

- odbyło się spotkanie z sołtysami w sprawie organizacji dożynek, wcześniej wicie wieńców 

dożynkowych, I miejsce na dożynkach zajęło sołectwo Cieminko, sukcesem było również - II miejsce 

dla Ostrowic za stoisko na dożynkach powiatowych; 

- odbyły się 3 egzaminy nauczycieli na stopień awansu zawodowego nauczyciela mianowanego, 

wszystkie z wynikiem pozytywnym; 

- konkurs na dyrektora Zespołu Szkół w Nowym Worowie wygrała Pani Agnieszka Oleszczuk, która 

została powołana na 5 lat; 

- odbyło się zebranie wiejskie w sprawie podziału środków z funduszu sołeckiego;  

- Nadleśniczy pozytywnie zaopiniował zamianę gruntów,  warunek: za 1,5 ha w Siecinie warte ok.300 

tys. zł Gmina musi zaoferować 25 ha gruntów pod zalesienie,  decyzję odnośnie nabycia podejmie 

Rada Gminy. ANR przekazuje nieodpłatnie ale przez 10 lat nie można ich zbyć ani przekazać. 

Nadleśnictwo chce enklawy lub półenklawy na gruncie leśnym. 

- odbyły się obchody wojewódzkie sierpnia 80 r. 

- Przewodniczący Rady otrzymał złotą odznakę Gryfa Pomorskiego 

- remonty świetlic- roboty zamienne i dodatkowe są w trakcie, place zabaw powinny zostać 

zakończone do końca października; 

- odbył się konwent wójtów i burmistrzów powiatu drawskiego; 

- uczestniczył w zawarciu porozumienia w sprawie linii energetycznej w Bolegorzynie; 

- do jutra składane są oferty ostateczne na przetarg na uporządkowanie gospodarki wodno – 

ściekowej etap II; 

- uzyskano pozwolenie na budowę wodociągu Nowe Worowo – Smołdzęcino;  

- odbyło się spotkanie z Panem Szatko w sprawie zamiany gruntów przy świetlicy wiejskiej, która ma 

na celu uporządkowanie działek; 

- W Nowym Worowie Rada wyraziła zgodę na sprzedaż 2 działek bo 3 działka graniczy z działką 

sąsiada;  Pan Wilk proponuje, żeby sprzedać mu 3, bo podział geodezyjny jest drogi i zapisać 

służebność  gruntową,  taki wariant jest rozpatrywany. 

- właściciel apteki apeluje, aby z niej korzystać, bo jak nie to będzie musiał zlikwidować; 

- zmiany do regulaminu utrzymania czystości  - Uchwała po poprawkach na komisji zostanie wysłana 

do sanepidu do zaopiniowanie dziś można składać propozycje; 

 

 



Punkt 5. Informacja z posiedzeń komisji w okresie między sesjami 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie między sesjami odbyło się wspólne posiedzenie 

Komisji Rady Gminy, na którym omówiono projekty uchwał na dzisiejszą sesję.  

Punkt 6. Pytania i wnioski 

Radna Urszula Mroczek: zapytała, kiedy zostaną wykonane roboty dodatkowe na świetlicach?  

W Dołgim na świetlicy nie ma oświetlenia w pomieszczeniach socjalnych. Sprawa jest pilnie do 

załatwienia, bo na świetlicy będą prowadzone zajęcia przez osobę zatrudnioną w ramach stażu. 

Poruszyła również sprawę placu zabaw:  zabawki  zostały wybrane i przekazane Panu Skrabie.  

Pani Agnieszka Zarzeczna - sołtys Płoci poinformowała, że przystanek Cieminko – Płocie jest zerwany, 

a czekają tam dzieci na autobus. Zapytała, kiedy będą geodeci na drodze do Chlebowa przez Płocie? 

Radna Halina Radlińska: zapytała o remont przystanku;  powiedziała że przystanek w Nowym 

Worowie jest w środku wsi i jest w opłakanym stanie, jest bałagan;  zaproponowała, że najlepiej żeby 

było zadaszenie,  ale nie z takimi grubym  ścianami, bo przez to ściągają tam różne osoby, które tam 

przesiadują; dodała, że  nie ma zapisu w budżecie dotyczącego remontu tego przystanku. 

Sprawa parkingu przy cmentarzu: grunt nie jest gminny, ale może można to wykupić,  bo parking tam 

jest niezbędny.  

Ponadto Radna poinformowała, że cmentarz jest zapełniony, a  kiedyś w planach była przewidziana 

niwelacja tej części u góry.   

Radna wnioskowała o lampę przy cmentarzu; powiedziała, że  może są osoby, które uważają że nie 

trzeba w tym miejscu lampy, ale mieszkańcy potrzebują tam oświetlenia; wieczorem jest bardzo 

nieprzyjemne wrażenie,  a w tej części wsi  mieszkają ludzie; dodała, że przypuszcza, że  koszt 

postawienia lampy  nie byłby taki duży; 

Radna stwierdziła, że sala gimnastyczna jest potrzebna od zaraz;  pomieszczenie dotychczasowe 

zostało zamknięte przez inspektora nadzoru;  w- f odbywa się na korytarzu ; był projekt sali 

gimnastycznej; budowa sali to duży koszt, ale może znalazłoby się jakieś pomieszczenie zastępcze; 

może ten budynek przy szkole po straży pożarnej;  dzieci mają 4 godziny wf tygodniowo  i muszą się 

rozwijać fizycznie; poza tym  była kontrola sanepidu i wkrótce przyjdzie  kolejne pismo w tej sprawie. 

Agnieszka Oleszczuk Dyrektor Zespołu Szkół w Nowym Worowie dodała, że  remont zastępczego 

pomieszczenia firma budowlana wyceniła wstępnie na 150 tys. zł. 

 Roman  Kopeć - sołtys Ostrowic: poruszył problem  świetlicy wiejskiej w Ostrowicach (remont) oraz  

wnioskował o oznaczenie Kolonii Ostrowice  (w kierunku Gronowa) co to za miejscowość (brak 

tablicy) Ponadto sołtys złożył podziękowania za stoisko dożynkowe Radzie Rodziców oraz 

Dyrektorowi  Zespołu Szkół w Ostrowicach.  

Szymon Kurzątkowski – mieszkaniec Siecina  zapytał kiedy będzie podłączona woda na cmentarzu w 

Siecinie oraz powiedział,  że niezbędne staje się zrobienie  kaplicy w Ostrowicach.  

Radny Andrzej Szynal: ponowił prośbę do ZDP  o lustro koło Urzędu Gminy oraz  wycięcie krzaków na 

drodze do Gronowa, bo stanowią poważne zagrożenie bezpieczeństwa. 



Radny Marcin Kwaśniewski poruszył sprawę działalności strażnika i fotoradaru; powiedział, że  kurs 

prowadzi firma sprzedająca foto radar i należałoby zorganizować  spotkanie i sprawę dograć;  

potrzebny jest  komputer i program do obsługi; Ponadto zapytał, co z   wnioskiem  o zmianę nazw ulic 

miejscowości, przypomniał, że  miało być zrobione zestawienie kosztów.   

Radna Halina Radlińska powiedziała, że  w Nowym Worowie na kolonii jest problem ze znalezieniem 

właściwej posesji np. przez pogotowie; brakuje oznaczenia  numerów; zaproponowała postawienie 

przy drodze   tablic z  oznaczeniem numerów, żeby ułatwić dojazd. 

Przypomniała sprawę  pobocza Skąpe – Złocieniec, zgłaszaną Dyrektorowi ZDP;   kiedy będzie robione 

utwardzenie pobocza przy stawach w Chlebowie?  

Radna Urszula Mroczek zauważyła, że  w obwieszczeniu o okręgach wyborczych Węglin, należący do 

sołectwa Dołgie  przyłączony powinien być do Dołgiego, a nie do Przytonia, bo nie ma więzi  

z sołectwem Przytoń a stamtąd ma wybierać radnego; sprawa była zgłaszana na zebraniu wiejskim 

Radna Halina Radlińska ostrzegała, że  droga asfaltowa naprzeciwko zabudowań po Panu Bylinie 

(kolonia Nowe Worowo) jest  duża wyrwa w asfalcie, bardzo niebezpieczna; trzeba coś z nią zrobić.   

Krystyna Piwowarska – sołtys Gronowa powiedziała, że nie ma odpowiednio oznaczonej 

miejscowości Gronowo brak tablicy, że to teren zabudowany. 

 

Punkt 7.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej; 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Krystyna Kamińska.  

Uchwała Nr XXXI/187/10  w sprawie  trybu prac nad projektem uchwały budżetowej; 
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

2) rozpatrzenia informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2010 r; 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Krystyna Kamińska.  
 
Uchwała Nr XXXI/188/10  rozpatrzenia informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy  
za I półrocze 2010 r.; 
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

3) zmian w budżecie gminy na 2010 rok;  

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Krystyna Kamińska.  



 
Uchwała Nr XXXI/189/10  w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok;  
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

4) przystąpienia Gminy Ostrowice do realizacji projektu pn. „Nowoczesna gospodyni w Bornem 

cuda uczyni” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 2013; 

 

Joanna Okoń – podinspektor ds. oświaty i odpadów komunalnych przedstawiła projekt uchwały;  

Uchwała Nr XXXI/190/10  w sprawie przystąpienia Gminy Ostrowice do realizacji projektu pn. 
„Nowoczesna gospodyni w Bornem cuda uczyni” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 2013; 

 

 

Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

5) zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność gminy Ostrowice; 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący rady Gminy Roman Bany. 

 

Uchwała Nr XXXI/191/10  w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność 
gminy Ostrowice; 

 
Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

 

6) przystąpienia Gminy Ostrowice do projektu: „Stworzenie Powiatowego Systemu Informacji 

Turystycznej” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Poddziałania 5.1.2 „Regionalny 

system informacji turystycznej oraz rozwój produktów turystycznych”; 

 

 

Projekt uchwały przedstawiła  Sekretarz Gminy Janina Januszkiewicz. 

 

Uchwała Nr XXXI/192/10  w sprawie przystąpienia Gminy Ostrowice do projektu: „Stworzenie 
Powiatowego Systemu Informacji Turystycznej” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Poddziałania 5.1.2 „Regionalny system informacji turystycznej oraz rozwój produktów 
turystycznych”;  



 

Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

 

7) przystąpienia do realizacji wspólnego projektu dotyczącego wykonania remontu drogi 

powiatowej nr 1962 Z Ostrowice –Złocieniec; 

 

Projekt uchwały przedstawiła  Sekretarz Gminy Janina Januszkiewicz. 

 

Uchwała Nr XXXI/193/10  w sprawie przystąpienia do realizacji wspólnego projektu dotyczącego 
wykonania remontu drogi powiatowej nr 1962 Z Ostrowice –Złocieniec; 
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

8) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy; 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący rady Gminy Roman Bany. 

 

Uchwała Nr XXXI/194/10  w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy; 
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

 

9) w sprawie szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami działalności pożytku 

publicznego lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 Ustawy 

projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 

organizacji; 

 

Projekt uchwały przedstawiła  Pani Edyta Jawdyńska. 

 

Uchwała Nr XXXI/195/10 w sprawie szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami 
działalności pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w 
art. 3 ust. 3 Ustawy projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności 
statutowej tych organizacji; 
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

10) zaciągnięcia kredytu na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań oraz na sfinansowanie 

planowanego deficytu budżetu gminy występującego w 2010 roku. 



 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Krystyna Kamińska.  
 
Uchwała Nr XXXI/196/10 zaciągnięcia kredytu na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań oraz 
na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu gminy występującego w 2010 roku. 
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Wstrzymało się: 1 radny.  

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

Punkt 8. Wolne głosy komunikaty 

Propozycje do regulaminu utrzymania czystości: 

Radny Zenon Kochan zaproponował, aby utrzymać w formie ustalonej na Komisji.  

Sekretarz Gminy zauważyła, że są  w Ostrowicach ciągłe skargi że są spalane śmieci. 

Ustalono utrzymać stawki z posiedzenia komisji 110 l na zatrudnionego i 110 l na 1 miejsce 

noclegowe w gospodarstwie agroturystycznym.  

Odpowiedzi Wójta Gminy: 

- roboty dodatkowe na świetlicach będą robione; 

Radna Urszula Mroczek: powiedziała, że brak oświetlenia  na świetlicy w Dołgim  to tylko kwestia 

zakupu kinkietów i  plafonów; sami zamontują; również zakup drzwi wejściowych.   

Wójt Gminy odpowiedział, że prosi o spisanie, jakie należy zakupić materiały. 

- w sprawie przystanku – jeżeli jest to miejsce schadzek i ekscesów to należy rozważyć rozebranie go 

 i postawienie wiaty; 

- droga do chlebowa -  geodeta to duży koszt a nie poprawi sytuacji, ci  co się worali, mieli wskazane 

granice; 

- od października będą sukcesywnie prowadzone remonty dróg; 

- przystanek w Chlebowe – będzie cos robione; 

- parking przy cmentarzu  - to przedsięwzięcie czasochłonne i kosztowne  na kilka lat; 

- sala gimnastyczna – sprawa będzie przeanalizowana z budowlańcami wymaga nakładów kilkunasto 

minionych Funduszy na budowę sal nie było, będą szukane możliwości rozwiązania oraz źródła 

finansowania, rozważona zostanie adaptacja innych pomieszczeń; 

- tablica na Gronowo, lustro i krzaki przy drodze – będzie interwencja do ZDP; 

- sprawa fotoradaru - było badanie sondażowe w Siecinie bez specjalnego efektu, muszą zostać 

uzgodnione szczegóły techniczne z komendantem straży a dwukrotnie spotkanie nie doszło do 

skutku; 

- nazwy ulic - mieszkańcy się wypowiedzą, bo to będzie dla nich duży koszt; 

- oznakowanie kolonii – nie ma problemu; 

- wyrwa w asfalcie do lasu – zobaczymy; 

- pobocze do Złocieńca -  Dyrektor obiecywał; 

- lampa by już była gdyby sołtys  powiedział,  gdzie  i że w tym miejscu trzeba, ale sołtys nie chciał;  

- teren zabudowany Gronowo  - skierowane zostanie wystąpienie do ZDP; 



- Węglin sprawa okręgu wyborczego  - w 2002 r. Rada Gminy podzieliła na okręgi i Węglin przypisano 

z Przytoniem i Karpnem, 3 miesiące temu Wójt informował, że można zgłaszać zmiany;  

- woda na cmentarzu w Siecinie -  Pan Ryszard Kucharski miał się tym zająć,  ustalone zostanie, czy 

jest jakiś problem. 

 

Punkt 9. Zamknięcie sesji. 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XXXI Sesję Rady Gminy  

Ostrowice. 

 

  Protokolant         Przewodniczący Rady 

…………………………………                                             Roman Bany 

 


